



序號	展品名稱	展品名稱	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
1	木製飛鳥- 送子鳥	Mobile Bird - Pelican	適合嬰幼兒階段的活動吊飾， 孩子喜歡徜徉在大自然中， 感受光線、微風 和 雨水，飛鳥 將自然氛圍引入居家！	The moving mobile is good for baby who enjoys the natural feeling, to feel the light, wind and rain. Mobile bird takes the natural into our living home.	江口設計	江口設計	
2	One shake 椒鹽罐	One shake pepper shaker	One Shake™ 椒鹽罐 - "越 簡單的器皿擺盤，越能襯托食材 的原色美味" 只要一個動作，單手拿起椒鹽罐 灑向料理 One Shake! 特殊結 構的蓋子便自動開啟，灑出胡 椒；再往桌上輕輕一放，蓋子便 自動闔上。杜絕調味料與異物的 汙染，讓調味這個動作既優雅又 簡單，輕鬆享有健康美味。倒灑 出來與重力、手勁間的拿捏，則 是專屬於你和 One Shake™ 椒 鹽罐之間的伴奏，希望你會喜愛 上這個產品。	Pick up the pepper shaker and "Shake it". The cover automatically opens and then pepper is sprinkled. Put it on the table and the cover will automatically close to block dust from outside. 360-degree sprinkling design, you can sprinkle with different angles. Simple shape design ,the simpler the dishware, the more	源源鋼藝	源源鋼藝/ 唐草設計	

序號	展品名稱	展品名稱	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
				vibrant the food' s flavor. We hope you like this product.			
3	丹頂鶴 雨傘架	Crane	金屬線條所勾勒出的鶴，會讓視覺產生虛實交錯，栩栩如生的存在感，外形輪廓線也因你站在不同角度觀看，而有不同樣貌。	Made out of twisted wire, the crane interlaces into a visual compound of the virtual and real. Its life-like silhouette creates different looks depending on where you are standing.	優游設計	優游設計	
4	Hinoki 手工鋼筆	Taiwan Cypress Pen	台灣檜木所製作的筆身，筆蓋與筆身的木紋路特別合過，整體俐落的線條設計，展現匠魂的精緻工藝舒服的握感更是提升書寫的性能。	The pen is made by Taiwan cypress wood, pen cover and pen body of the wood lines in particular, the overall neat lines of design, show the spirit of the master craftsman comfortable grip is to enhance the performance of writing.	天益鋼筆	天益鋼筆	

序號	展品名稱	展品名稱	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
5	巷弄風景	ALLEYS LANDSCAPE	<p>漫步在城市裡的隱秘巷弄，探索映照鐵窗花的老時光。台灣早年手工打造的「鐵窗花」，圖樣瑰麗多變。它豐富的圖騰，不僅是各年代的建築歷史，更是前人生活的軌跡。我們將美麗的鐵花飾紋，運用在生活瓷器上，永遠伴隨著我們的日常生活。</p>	<p>Walking through hidden alleys in city, we explore window with iron grating of old building which reflects old time ambiance. In early Taiwan, hand-built windows with iron grating have magnificent and varied patterns. These patterns not only present architecture history also people' s life at that time. We apply these beautiful graphics to porcelain tableware which will accompany with our daily life forever.</p>	二喜設計有限公司	二喜設計有限公司	